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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:829 Vargstammen

Riksdagen har tagit beslut om att antalet vargar ska vara 170–270 stycken.

I dag har Sverige cirka 400 vargar, vilket är betydligt fler än vad Sveriges 
riksdag har tagit beslut om. På licensjakten i år ska det skjutas 27 vargar, vilket 
innebär att vargstammen fortsätter att öka trots riksdagens beslut. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna-Caren Sätherberg:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ för att minska vargstammen till riksdagens 
beslutade nivå på 170–270 vargar?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-19
Besvaras senast
2022-01-26 kl. 12.00


